
                          
       REPUBLIKA HRVATSKA 

POĢEĠKO-SLAVONSKA ĢUPANIJA 

              OPĹINA JAKĠIĹ 

               Opĺinsko vijeĺe 

 

KLASA:021-01/13-01/48 

URBROJ:2177/04-01/13-1 

Jakġiĺ, 13. prosinca 2013. 

 

POZIV  

za 3. sjednicu Opĺinskog Vijeĺa Opĺine Jakġiĺ 

koja ĺe se odrģati 19. prosinca 2013. (ļetvrtak) 

s poļetkom  u 17,30 sati u opĺinskoj vijeĺnici  

 

- otvaranje sjednice  i utvrĽivanje kvoruma 

- vijeĺniļka pitanja 

- zapisnik sa 2. sjednice  

 

DNEVNI RED: 

1. Polaganje sveļane prisege.  

2. Prijedlog Odluke o proraļunu Opĺine Jakġiĺ za 2014. godinu i projekcije za 2015. i 

2016. godinu. 

3. Prijedlog Odluke o izvrġavanju proraļuna Opĺine Jakġiĺ za 2014. godinu. 

4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o proraļunu Opĺine Jakġiĺ za 2013.godinu  

5. Prijedlog Programa gradnje objekata i ureĽaja komunalne infrastrukture na podruļju 

Opĺine Jakġiĺ za 2014. godinu, te izmjene i dopune istog za 2013. 

6. Prijedlog Programa odrģavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz ļl.22. ZKG 
za 2014. godinu, te izmjene i dopune istog za 2013.  

7. Prijedlog Plana gradnje komunalnih vodnih graĽevina u 2014. godini, te izmjene i 

dopune istog za 2013. 

8. Izvjeġĺe Drģavnog ureda za reviziju o obavljenoj reviziji uļinkovitosti odrģavanja 
nerazvrstanih cesta u jedinicama lokalne samouprave Poģeġko ï slavonske ģupanije. 

9. Prijedlog Odluke o prihvaĺanju kapitalnih projekata Opĺine Jakġiĺ. 

10. Prijedlog Odluke o zaduģenju za financiranje kapitalnih ulaganja za izgradnju objekata 
komunalne infrastrukture ï izgradnja kanalizacijske mreģe naselja Treġtanovci. 

11. Prijedlog Odluke o zaduģenju za financiranje kapitalnih ulaganja za izgradnju objekata 

komunalne infrastrukture ï izgradnja ner.ceste ï odvojak ul. S. Radiĺa prema vrtiĺu. 

12. Prijedlog Odluke o visini zakupa poljoprivrednog zemljiġta u vlasniġtvu Opĺine Jakġiĺ 
u 2014. godini.  

13. Razmatranje i donoġenje smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaġtite i spaġavanja 
na podruļju Opĺine Jakġiĺ u 2014. godini. 

14. Analiza sustava zaġtite i spaġavanja u 2013. godini. 

15. Izvjeġĺe o grobnim mjestima na grobljima Opĺine Jakġiĺ. 

Molim da se pozivu odazovete u zakazano vrijeme, a eventualni izostanak opravdate na tel. 

257-123 ili 315-514. 

 

       PREDSJEDNIK: 

       Boġko Obradoviĺ, prof., v.r. 



                           
       REPUBLIKA HRVATSKA 

POĢEĠKO-SLAVONSKA ĢUPANIJA 

              OPĹINA JAKĠIĹ 

               Opĺinsko vijeĺe 

 

KLASA:021-01/13-01/48 

URBROJ:2177/04-01/13-2 

Jakġiĺ, 19. prosinca 2013. 

 

Zapisnik   

sa 3. sjednice Opĺinskog Vijeĺa Opĺine Jakġiĺ 

 odrģane 19. prosinca 2013. (ļetvrtak) 

s poļetkom  u 17,30 sati u opĺinskoj vijeĺnici  

 

NAZOĻNI: Boġko Obradoviĺ ï predsjednik Vijeĺa 

         Drago Ļevapoviĺ ï potpredsjednik Vijeĺa,  

                    Ivica Kovaļeviĺ ï opĺinski naļelnik,  

                    Nikola Obradoviĺ, Ante Lovriĺ, Dario Paģin, Mario Glavaġ, Zlatko Kovaļeviĺ, 

                    Danijel Murar, Tomislav Heĺimoviĺ, Ankica Peļur, Robert Vrba, Dalibor  

                    Ģiberna, Milan Majetiĺ ï opĺinski vijeĺnici 

                    Marica Mariĺ i Dinko Gurdon ï djelatnici Opĺine 

ODSUTNIH: nema  

ZAPISNIK VODILA:  Jagoda Kovaļiĺ 

  

- otvaranje sjednice  i utvrĽivanje kvoruma 

- vijeĺniļka pitanja 

- zapisnik sa 2. sjednice  

 

Predsjednik Vijeĺa, gospodin Boġko Obradoviĺ, pozdravlja sve nazoļne, te otvara 3. 

sjednicu Opĺinskog Vijeĺa utvrdivġi kvorum, odnosno da je na istoj nazoļno 13 od ukupno 13 

opĺinskih vijeĺnika. 

U vremenu predviĽenom za vijeĺniļka pitanja za rijeļ se javio Tomislav Heĺimoviĺ 

iznoseĺi dva pitanja opĺinskom naļelniku: 

l. Kako mislite rijeġiti pitanje djeļjeg igraliġta u Bertelovcima, gospodin Stjepan 

Kovaļeviĺ navukao je svakakve strojeve i alate na prostor koji je predviĽen za djeļje igraliġte 

u naġem selu, i  kako sada da se moje dijete tamo moģe igrati kada postoji opasnost da 

nastrada od tih strojeva i alata? 

2. Na proslavi Dana Opĺine rekli ste da je postavita stolarija na vrtiĺu, danas sam bio 

tamo i vidio da je stolarija samo s prednje strane postavita a dalje je nema? 

Opĺinski naļelnik odgovorio je da ġto se tiļe davanja u zakup zemljiġta u vlasniġtvu 

Opĺine, isto je dalo proġlo Vijeĺe, Vi to morate rijeġiti s gospodinom Kovaļeviĺem da on 

koristi samo onaj dio koji mu je dan u zakup.  

- U 2013. godini Opĺina Jakġiĺ je potpisala ugovor s MRRFEU na oko 800.000,00  
uz naġih 500.000,00. S Presoflexom je potpisan okvirni sporazum i radovi se 

izvode po intenzitetu koliko ima sredstava. Do kraja godine ĺe biti vrtiĺ zatvoren 

kompletno s prednje strane. Sve ġto se radi, radi se sukladno zakonskim propisima, 

a onaj tko radi za Presoflex stolariju trebao bi to i ispoġtovati. 

Zlatko Kovaļeviĺ javio se sa jednim pitanjem i jednom sugestijom: 



- Gospodine naļelniĺe, da li je toļna informacija da u jednu ruku Vi niste odobrili 
postavljanje ġtanda za prikupljanje potpisa za Vukovar? 

- Rasvjeta na Svetinji- viġe mjeseci gori cijelu noĺ- jeste li s tim upoznati? 

Opĺinski naļelnik odgovorio je: 

- ĂPo pitanju ġtanda, osobno me je nazvao gospodin Kazimir Raspudiĺ i pitao za 

postavljenja ġtanda ispred crkvenih vrata ï za drugo ne znamñ- odgovorio je 

opĺinski naļelnik.  Vijeĺnik Zlatko Kovaļeviĺ dopunio je svoje pitanje iznoseĺi da 

upravo ima informaciju od Kazimira Raspudiĺ da opĺinski naļelnik nije dao 

postavljanje ġtanda ispred Opĺine. Nakon ovoga za rijeļ se javio Dinko Gurdon 

iznoseĺi da je Kazimir Raspudiĺ osobno bio i u Opĺini, te niti jednom nije 

spomenuo postavljanje ġtanda ispred Opĺine, veĺ je pitao za ispred ograde crkve.  

-  U svezi rasvjete na Svetinji naļelnik je odgovorio da s tim nije upoznat.  

Nikola Obradoviĺ obratio se pitanjem ï jesu li krenuli radovi s autobusnim 

ugibaliġtima i dokle su stigli? 

Opĺinski naļelnik odgovorio je da problematika oko autobusnih ugibaliġta veĺ dugo 

postoji, do proljeĺa se nada postaviti na svih 10 lokacija ï u svakom selu ĺe biti  

postaviti nastreġnica. 

Mario Glavaġ obratio se pitanjem ï zanima ga da li se okvirno zna broj prikljuļaka na 

izgraĽenu kanalizaciju u naseljima Radnovac ï Rajsavac ï jer joġ uvijek ima tih 

septiļkih jama koje ljudi ispumpavaju i poslije istresaju na polje, postoji li moguĺnost 

upozorenja tih ljudi, odnosno njih obvezati na prikljuļak? 

Opĺinski naļelnik odgovorio je da ima saznanja na par sluļajeva gdje je Tekija 

intervenirala, Opĺina moģe samo upozoriti po tom pitanju ne moģemo kaģnjavati, po 

zakonu nitko nema pravo ispuġtati kanalizaciju u kanale, svaki graĽanin moģe drugog 

prijaviti ako vidi da ispuġta kanalizaciju u kanale.     

 Vijeĺniļkih pitanja viġe nije bilo. Predsjednik daje na raspravu zapisnik sa 2. sjednice 

Opĺinskog Vijeĺa. Primjedbi na zapisnik nije bilo, te ga predsjednik daje na glasovanje, 

nakon ļega je utvrdio da je isti usvojen jednoglasno.  

 Predloģeni dnevni red po pozivu, predsjednik Vijeĺa dao je na glasovanje, nakon ļega 

je utvrdio da je Opĺinsko Vijeĺe, za ovu sjednicu, jednoglasno utvrdilo slijedeĺi: 

  

DNEVNI RED: 

1.   Polaganje sveļane prisege.  

2. Prijedlog Odluke o proraļunu Opĺine Jakġiĺ za 2014. godinu i projekcije za 2015. i 

2016. godinu. 

3. Prijedlog Odluke o izvrġavanju proraļuna Opĺine Jakġiĺ za 2014. godinu. 

4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o proraļunu Opĺine Jakġiĺ za 2013.godinu  

5. Prijedlog Programa gradnje objekata i ureĽaja komunalne infrastrukture na podruļju 

Opĺine Jakġiĺ za 2014. godinu, te izmjene i dopune istog za 2013. 

6. Prijedlog Programa odrģavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz ļl.22. ZKG 
za 2014. godinu, te izmjene i dopune istog za 2013.  

7. Prijedlog Plana gradnje komunalnih vodnih graĽevina u 2014. godini, te izmjene i 

dopune istog za 2013. 

8. Izvjeġĺe Drģavnog ureda za reviziju o obavljenoj reviziji uļinkovitosti odrģavanja 
nerazvrstanih cesta u jedinicama lokalne samouprave Poģeġko ï slavonske ģupanije. 

9. Prijedlog Odluke o prihvaĺanju kapitalnih projekata Opĺine Jakġiĺ. 

10. Prijedlog Odluke o zaduģenju za financiranje kapitalnih ulaganja za izgradnju objekata 
komunalne infrastrukture ï izgradnja kanalizacijske mreģe naselja Treġtanovci. 

11. Prijedlog Odluke o zaduģenju za financiranje kapitalnih ulaganja za izgradnju objekata 

komunalne infrastrukture ï izgradnja ner.ceste ï odvojak ul. S. Radiĺa prema vrtiĺu. 



12. Prijedlog Odluke o visini zakupa poljoprivrednog zemljiġta u vlasniġtvu Opĺine Jakġiĺ 
u 2014. godini.  

13. Razmatranje i donoġenje smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaġtite i spaġavanja 

na podruļju Opĺine Jakġiĺ u 2014. godini. 

14. Analiza sustava zaġtite i spaġavanja u 2013. godini. 

15. Izvjeġĺe o grobnim mjestima na grobljima Opĺine Jakġiĺ. 

 

Ad. 1. Polaganje sveļane prisege:  

 

Predsjednik Vijeĺa pozvao je Dalibora Ģibernu iz Jakġiĺa, koji nije bio nazoļan na 

prethodnoj sjednici, za davanje sveļane prisege.  Dalibor Ģiberna izgovorio je tekst prisege, 

na kraju istog izgovorio je rijeļ ĂPriseģemñ, te potpisao tekst prisege.  

 

Ad. 2.  Prijedlog Odluke o proraļunu Opĺine Jakġiĺ za 2014. godinu i projekcije 

za  2015. i 2016. godinu: 

 

Predsjednik Vijeĺa rijeļ daje Marici Mariĺ koja iznosi da prijedlogom plana Proraļuna 

za 2014. godinu ukupni prihodi iznose 17.877.000,00kn plus raspoloģiva sredstva koja 

mislimo prenijeti sa ģiro raļuna na dan 31.12. u iznosu od 30.000,00 kn umanjeno za otvorene 

obveze u iznosu od -190.000,00 kn ġto znaļi da sveukupni prihodi iznose 17.717.000,00kn, 

koliko iznose i rashodi, jer po zakonu o proraļunu, Proraļun mora biti uravnoteģen. 

Predsjednik se zahvaljuje gospoĽi Mariĺ, te otvara raspravu. Pitanja nije bilo.  

Predsjednik daje na glasovanje, te utvrĽuje da je Opĺinsko Vijeĺe od ukupno nazoļnih 

13 vijeĺnika, sa 7 glasova ĂZAñ, 3 glasa ĂPROTIVñ  i 3 ĂSUZDRĢANAñ glasa donijelo 

 

Odluku  

O proraļunu Opĺine Jakġiĺ za 2014. i projekcije 

za 2015. i 2016. godinu 
(Tekst Odluke prilaģe se zapisniku i ļini njegov sastavni dio.) 

 

 

 Ad. 3. Prijedlog Odluke o izvrġavanju proraļuna Opĺine Jakġiĺ za 2014. godinu: 

  

 Predsjednik otvara raspravu. Pitanja nije bilo.  

 Predsjednik daje na glasovanje, te utvrĽuje da je Opĺinsko Vijeĺe od ukupno nazoļnih 

13 vijeĺnika, sa 7 glasova ĂZAñ, 3 glasa ĂPROTIVñ  i 3 ĂSUZDRĢANAñ glasa donijelo 

 

Odluku  

O proraļunu Opĺine Jakġiĺ za 2014. i projekcije 

za 2015. i 2016. godinu 
(Tekst Odluke prilaģe se zapisniku i ļini njegov sastavni dio.) 

      

 

Ad. 4.  Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o proraļunu Opĺine Jakġiĺ za 

2013.godinu:  

 

 Predsjednik Vijeĺa rijeļ daje Marici Mariĺ koja iznosi da prijedlogom Odluke o 

izmjeni  proraļuna za 2013. godinu sveukupni prihodi iznose 4.494.400,00 kn umanjeni za 

manjak prihoda iz proġle godine ï 57.900,00kn = 4.436.500,00 kn, a isto toliko iznose i 

sveukupni rashodi. 

Predsjednik se zahvaljuje gospoĽi Mariĺ, te otvara raspravu. Pitanja nije bilo.  



Predsjednik daje na glasovanje, te utvrĽuje da je Opĺinsko Vijeĺe od ukupno nazoļnih 

13 vijeĺnika, sa 7 glasova ĂZAñ, 3 glasa ĂPROTIVñ  i 3 ĂSUZDRĢANAñ glasa donijelo 

 

Odluku  

o izmjeni Odluke o proraļunu Opĺine Jakġiĺ za 2013.godinu 
          (Tekst Odluke prilaģe se zapisniku i ļini njegov sastavni dio.) 

 

Ad. 5. Prijedlog Programa gradnje objekata i ureĽaja komunalne infrastrukture 

na podruļju Opĺine Jakġiĺ za 2014. godinu, te izmjene i dopune istog za 2013.: 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Pitanja nije bilo.  

 Predsjednik daje na glasovanje, te utvrĽuje da je Opĺinsko Vijeĺe od ukupno nazoļnih 

13 vijeĺnika, sa 7 glasova ĂZAñ, 3 glasa ĂPROTIVñ  i 3 ĂSUZDRĢANAñ glasa donijelo 

 

Program   

Gradnje objekata i ureĽaja komunalne infrastrukture  

na podruļju Opĺine Jakġiĺ za 2014. godinu  

i  

Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i ureĽaja komunalne  

Infrastrukture na podruļju Opĺine Jakġiĺ za 2013. godinu 
(Tekstovi Programa prilaģu se zapisniku i ļine njegov sastavni dio.) 

 

 

Ad. 6. Prijedlog Programa odrģavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz 

ļl.22. ZKG za 2014. godinu, te izmjene i dopune istog za 2013.:  

 

 Predsjednik otvara raspravu. Pitanja nije bilo.  

 Predsjednik daje na glasovanje, te utvrĽuje da je Opĺinsko Vijeĺe od ukupno nazoļnih 

13 vijeĺnika, sa 7 glasova ĂZAñ, 3 glasa ĂPROTIVñ  i 3 ĂSUZDRĢANAñ glasa donijelo 

 

Program   

odrģavanja komunalne infrastrukture  

za djelatnosti iz ļl.22.ZKG za 2014. godinu  

i  

Izmjene i dopune Programa odrģavanja  komunalne  

infrastrukture za djelatnosti iz ļl. 22. ZKG za 2013. godinu 
(Tekstovi Programa prilaģu se zapisniku i ļine njegov sastavni dio.) 

 

 Ad.7. Prijedlog Plana gradnje komunalnih vodnih graĽevina u 2014. godini,  

           te izmjene i dopune istog za 2013.: 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Pitanja nije bilo.  

 Predsjednik daje na glasovanje, te utvrĽuje da je Opĺinsko Vijeĺe od ukupno nazoļnih 

13 vijeĺnika, sa 7 glasova ĂZAñ, i 6 ĂSUZDRĢANIHñ glasova donijelo 

 

Plana 

gradnje komunalnih vodnih graĽevina u 2014. godini  

i 

    Izmjene i dopune Plana gradnje komunalnih vodnih  

                       graĽevina  za 2013.godinu 
 (Tekstovi Planova prilaģu se zapisniku i ļine njegov sastavni dio.) 



 Ad. 8.Izvjeġĺe Drģavnog ureda za reviziju o obavljenoj reviziji 

uļinkovitosti  odrģavanja nerazvrstanih cesta u jedinicama lokalne 

samouprave Poģeġko ï slavonske ģupanije: 

 

Predsjednik rijeļ daje opĺinskom naļelniku koji iznosi da je revizija uļinkovitosti 

odrģavanja nerazvrstanih cesta u jedinicama lokalne samouprave u naġoj Ģupaniji raĽena od 

08. travnja do 27. studenog 2013., nakon ļega smo dobili predmetno izvjeġĺe o istoj. 

 Predsjednik otvara raspravu. Pitanja nije bilo.  

 Predsjednik daje na glasovanje, te utvrĽuje da je Opĺinsko Vijeĺe od ukupno nazoļnih 

13 vijeĺnika, sa 7 glasova ĂZAñ, i 6 ĂSUZDRĢANIHñ glasova donijelo 

 

Odluku  

o prihvaĺanju Izvjeġĺa o obavljenoj reviziji uļinkovitosti 

odrģavanja nerazvrstanih cesta u jedinicama lokalne samouprave 

Poģeġko-slavonske ģupanije ï za Opĺinu Jakġiĺ 
(Tekst Odluke prilaģe se zapisniku i ļini njegov sastavni dio.) 

 

                         Ad. 9. Prijedlog Odluke o prihvaĺanju kapitalnih projekata Opĺine Jakġiĺ: 
 

Predsjednik rijeļ daje opĺinskom naļelniku koji iznosi da ovi kapitalni projekti 

koji se utvrĽuju ovom Odlukom planirani su naġim proraļunom za 2014. godinu, koji 

smo prethodno donijeli a radi se o izgradnji kanalizacijskog sustava naselja 

Treġtanovci i pristupne ceste ï odvojka ulice S. Radiĺa prema vrtiĺu koji ĺe se    

financirati iz sredstava IPARDA. 

 Predsjednik otvara raspravu. Pitanja nije bilo.  

 Predsjednik daje na glasovanje, te utvrĽuje da je Opĺinsko Vijeĺe od ukupno nazoļnih 

13 vijeĺnika, sa 13 glasova ĂZAñ odnosno jednoglasno, donijelo 

 

Odluku 

o prihvaĺanju kapitalnih projekata Opĺine Jakġiĺ 
(Tekst Odluke prilaģe se zapisniku i ļini njegov sastavni dio.) 

 

 

Ad. 10. Prijedlog Odluke o zaduģenju za financiranje kapitalnih ulaganja za 

izgradnju objekata komunalne infrastrukture ï izgradnja kanalizacijske mreģe 

naselja Treġtanovci: 
 

Predsjednik rijeļ daje opĺinskom naļelniku koji iznosi da je ovakvu odluku potrebno 

donijeti jer smo, kao ġto vijeĺnici veĺ znaju, krenuli u postupak javne nabave za izgradnju 

kanalizacijske mreģe naselja Treġtanovci, a kako bi smo istu izgradili sredstvima IPARD-a, 

prethodno se moramo zaduģiti kreditnom linijom HBOR-a.  

 Predsjednik otvara raspravu. Pitanja nije bilo.  

 Predsjednik daje na glasovanje, te utvrĽuje da je Opĺinsko Vijeĺe od ukupno nazoļnih 

13 vijeĺnika, sa 13 glasova ĂZAñ, odnosno jednoglasno, donijelo 

 

Odluku 

o zaduģenju za financiranje kapitalnih  

ulaganja za izgradnju objekata komunalne infrastrukture 
(Tekst Odluke prilaģe se zapisniku i ļini njegov sastavni dio.) 

 



Ad. 11. Prijedlog Odluke o zaduģenju za financiranje kapitalnih ulaganja za 

izgradnju objekata komunalne infrastruktu re ï izgradnja ner.ceste ï odvojak ul. 

S. Radiĺa prema vrtiĺu: 

 

Predsjednik rijeļ daje opĺinskom naļelniku koji iznosi da je ovakvu odluku potrebno 

donijeti jer smo, kao ġto vijeĺnici veĺ znaju, krenuli u postupak javne nabave za izgradnju 

nerazvrstanih cesta ï odvojak ul.S. Radiĺa prema vrtiĺu, a kako bi smo istu izgradili 

sredstvima IPARD-a, prethodno se moramo zaduģiti kreditnom linijom HBOR-a.  

 Predsjednik otvara raspravu. Pitanja nije bilo.  

 Predsjednik daje na glasovanje, te utvrĽuje da je Opĺinsko Vijeĺe od ukupno nazoļnih 

13 vijeĺnika, sa 12 glasova ĂZAñ i 1 glasom ĂSUZDRĢANIMñ, donijelo 

 

Odluku 

o zaduģenju za financiranje kapitalnih  

ulaganja za izgradnju objekata komunalne infrastrukture 
(Tekst Odluke prilaģe se zapisniku i ļini njegov sastavni dio.) 

 

Ad. 12. Prijedlog Odluke o visini zakupa poljoprivrednog zemljiġta u vlasniġtvu 

Opĺine Jakġiĺ u 2014. godini: 

 

Predsjednik rijeļ daje opĺinskom naļelniku koji iznosi da je ovakvu odluku donosimo 

za poljoprivredno zemljiġte koje je u naġem vlasniġtvu, te moli vijeĺnike da daju svoje 

prijedloge za iznos visine naknade.  

Predsjednik otvara raspravu. Za rijeļ se javio Zlatko Kovaļeviĺ pitanjem koliki je lani 

bio zakup,  i prijedlogom da ostane isti kao i do sada tj. 1.200,00kn/ha ï kako mu je 

odgovorio opĺinski naļelnik.  

Mario Glavaġ predlaģe da naknada bude 1.000,00 kn/ha. 

Tomislav Heĺimoviĺ predlaģe da naknada bude 1.400,00 kn/ha. 

Predsjednik daje na glasovanje prvi prijedlog za  koji je od ukupno  nazoļnih 13 

vijeĺnika,  4 je glasovalo ĂZAñ.  

Predsjednik daje na glasovanje drugi prijedlog. Za ovaj prijedlog od ukupno nazoļnih 

13 vijeĺnika, 7 je glasovalo ĂZAñ, a 2 su glasovali ĂPROTIVñ. Predsjednik je utvrdio da je 

opĺinsko Vijeĺe donijelo  

 

Odluku  

o visini jednogodiġnje naknade za zakup  

poljoprivrednog zemljiġta u vlasniġtvu Opĺine Jakġiĺ  

u 2014. godini  
(Tekst Odluke prilaģe se zapisniku i ļini njegov sastavni dio.) 

 

Ad. 13. Razmatranje i donoġenje smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaġtite 

i spaġavanja na podruļju Opĺine Jakġiĺ u 2014. godini:  

 

Predsjednik rijeļ daje opĺinskom naļelniku koji iznosi da je naġa zakonska 

obveza krajem svake tekuĺe  godine donijeti ovakve Smjernice za narednu.  

 Predsjednik otvara raspravu. Pitanja nije bilo.  

  Predsjednik daje na glasovanje, te utvrĽuje da je Opĺinsko Vijeĺe od ukupno 

nazoļnih 13 vijeĺnika, sa 10 glasova ĂZAñ i 3 glasa ĂPROTIVñ, donijelo 

  

 

 



Smjernice 

za organizaciju i razvoj sustava zaġtite i spaġavanja na podruļju Opĺine Jakġiĺ 

u 2014. godini 
(Tekst Smjernica prilaģe se zapisniku i ļini njegov sastavni dio.) 

 

Ad. 14.Analiza sustava zaġtite i spaġavanja u 2013. godini: 

 

Predsjednik rijeļ daje opĺinskom naļelniku koji iznosi da je njegova zakonska 

obveza krajem svake tekuĺe  godine izraditi analizu sustava zaġtite i spaġavanja za naġu 

Opĺinu, te istu dostaviti opĺinskom Vijeĺu na usvajanje.  

 Predsjednik otvara raspravu. Pitanja nije bilo.  

 Predsjednik daje na glasovanje, te utvrĽuje da je Opĺinsko Vijeĺe od ukupno nazoļnih 

13 vijeĺnika, sa 10 glasova ĂZAñ i 3 glasa ĂPROTIVñ, prihvatilo 

 

Analizu  

sustava zaġtite i spaġavanja za Opĺinu Jakġiĺ u 2013. godini 
(Tekst Analize prilaģe se zapisniku i ļini njegov sastavni dio.) 

 

Ad. 15. Izvjeġĺe o grobnim mjestima na grobljima Opĺine Jakġiĺ: 

 

Predsjednik Vijeĺa rijeļ daje Dinku Gurdon koji iznosi da ġto se tiļe naġih 

groblja ono ġto je bitno je to da joġ uvijek ne moramo biti u brizi za proġirenju 

kapaciteta prostora,  iako pri samom dolasku na groblja u Jakġiĺu i Svetinji stjeļe se 

dojam da su gotovo popunjena. 

 Predsjednik  otvara raspravu. Pitanja nije bilo.  

 Predsjednik daje na glasovanje, te utvrĽuje da je Opĺinsko Vijeĺe od ukupno nazoļnih 

13 vijeĺnika, sa 13 glasova ĂZAñ, odnosno jednoglasno, prihvatilo  

 

Financijsko izvjeġĺe o 

grobnim mjestima na grobljima Opĺine Jakġiĺ za 2013.godinu 
(Tekst Izvjeġĺa prilaģe se zapisniku i ļini njegov sastavni dio.) 

 

 

 Ovim je dnevni red danaġnje sjednice odraĽen. 

            Predsjednik Vijeĺa zahvalio se svima na radu i sudjelovanju, svima je zaģelio sretne 

nadolazeĺe blagdane, sretan Boģiĺ i Novu godinu,  te zakljuļuje sjednicu. 

 Opĺinski naļelnik pridruģio se ļestitkama predsjednika Vijeĺa svim vijeĺnicima 

zaģelio je sretne blagdane iznoseĺi ģaljenje ġto kod donoġenja proraļuna, rebalansa i drugih 

odluka vezanih uz isto, nitko nije imao nikakvih primjedbi niti bilo kakvog komentara, a 

vidljivo je da isto nije jednoglasno usvojeno.   

 Dovrġeno u 18,15 sati. 

 

 

ZAPISNIK VODILA:       PREDSJEDNIK: 

 

Jagoda Kovaļiĺ, struļ.spec.oec.                                            Boġko Obradoviĺ, prof.  

 
 

 

  

 

 



 
 



 
 

 

 



 
 

 

            

           



 

 
























